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L e texte sera publié dans les autres langues prochai nement.



Househol d Al | owance
Earned I ncone of Spouse

HOUSEHOLD ALLOWANCE
EARNED | NCOVE OF SPQUSE

If your wife or hushand is in paid enploynent and you do not have any
dependent children but you are entitled to househol d al |l owance because
her or his annual pre-tax income is belowthe earnings limt referred
toin Article 1(3) of Annex VIl to the Staff Regulations, would you

pl ease check the exact level of your wife's or husband's incone. If the
earned income of your spouse exceeds the |imts shown below, please con-
tact the Admnistrative Unit IXB3. Tel. 62037) as soon as possible in
order to regularize your position.

Thi's checking of earnings is also required fromofficials and other ser-
vants when their spouses are enployed in any one of the institutions as
an official or other servant.

The current earnings |imts for each country are as follows :

Bel gi que/ Bel gie - Luxenbourg FB  1.161.324
Danmar k DKR 270. 7%
BR Deut schl and DM 53. 613
G ece DRA 4. 990. 957
Espana PTA 3.847.952
France FF 204. 772
Ireland | RL 19. 604,
Italia LIT 43.700.800
Neder | and HFL 53. 036
Por t ugal ESC 4.562.502
United Kingdom UKL 20. 895
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Allocation de foyer
Revenus professionnels du conjoint

ALLOCATION DE FOYER
REVENUS PROFESSIONNELS DU CONJOINT

L"attention des fonctionnaires et autres agents sans enfant a charge, qui
bénéficient de L'allocation de foyer du fait que les revenus profession-

nel s annuel s, avant déduction de I|'inpdt de |eur conjoint, sont inférieurs
au plafond indiqué a |'article premer, paragraphe 3 de |'Annexe VIl du sta-
tut, est attirée sur la nécessité de vérifier soigneusenent |esdits revenus.
En cas de dépassenent des plafonds cités ci-dessous, priére de prendre con-
tact au plus vite avec la IXB3., tél. 52037, afin de régulariser vos droits
en la matiére.

Cette verification des revenus est égal ement requise pour les fonctionnaires
et autres agents lorsque leur conjoint possede dans |'une ou |'autre insti-
tution la qualité de fonctionnaire ou autre agent.

Les plafonds a prendre en consideration actuellenment pour les différents pays
de résidence du conjoini sont les suivants :

Bet gi que/ Bel gi & - Luxenbourg FB 1.161.324
Danmar k DKR  270. 795
BR Deut schi and DM 53. 613
G éce DRA 4. 990. 957
Espana PTA 3.847.952
France FF 204.772
Ireland IR 19. 604
Italia LI T 43.700.800
Neder | and HFL 53.036
Por t ugal ESC 4: 562. 502
United Kingdom UKL 20. 895
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